
VPRAŠANJA SVETNIC IN SVETNIKOV 
pisni odgovori 
 
5. junij 2023 
Zap. št. 12 
Član sveta Duško SUPIČ je postavil naslednje vprašanje: 
Name se je obrnil stanovalec Foitove ulice z naslednjim vprašanjem: 
“Zakaj lastniki zemljišč - parkirišče, v lasti lastnikov v večstanovanjskih 
zgradbah, za katerega plačujemo davek za stavbno zemljišče in je vpisan v 
zemljiško knjigo kot naša last, ne smemo le teh zapreti, da bi bila v izključno naši 
rabi? Ker na našem parkirišču (Foitova 6 in 8), zaradi "tujih" obiskovalcev, 
večkrat zaradi prezasedenosti, ne moremo parkirat. Zakaj razlika med lastniki 
stanovanjskih hiš in nami, če vsi plačujemo enake davke? 
Prosim za pisni odgovor in preverbo ustreznih občinskih služb. 
ODGOVOR: 
Problematika zapiranja posameznih parkirišč pred večstanovanjskimi objekti (na 
zemljiščih v solastnini etažnih lastnikov posameznega večstanovanjskega objekta) je 
v centralnih predelih mesta Velenje navzoča že več desetletij in se s povečanjem 
motornih vozil še povečuje. Morebitno zapiranje posameznih parkirišč z zapornicami, 
verigami in drugimi ovirami za zapiranje parkirišč ali dovozov do njih ureja 17. člen 
Odloka o ureditvenem načrtu za centralne predele mesta Velenje (Odlok je objavljen 
v Uradnem vestniku MOV, št. 4/21 – UPB1; v nadaljevanju: Odlok o UN CPMV)  V 17. 
členu Odloka o UN CPMV je namreč predpisano: »Na celotnem območju ureditvenega 
načrta je prepovedano nameščanje cestnih zapor, zapornic, verig in drugih ovir za 
zapiranje parkirišč ali dovozov do njih. Dopustne so izjeme le v upravičenih primerih, 
vendar si mora v tem primeru lastnik zemljišča oz. upravljavec objekta za tak poseg v 
prostor pridobiti soglasje Mestne občine Velenje.« 
V tem členu je zapiranje posameznih parkirišč možno le ob soglasju Mestne občine 
Velenje, ki vsak primer po skrbni prostorski analizi obravnava posebej, glede na 
lastniško strukturo zemljišč, število pripadajočih parkirišč za posamezni objekt, 
potrebno število parkirišč za posamezni objekt in sosednje objekte, prometno-tehnične 
razmere prometa in obstoječih parkirišč.  
V primeru zapiranja parkirišč gre za celovito prostorsko problematiko, ki je vezana na 
širše območje obravnavanega parkirišča in vpliva na celotno zasnovo prostora in 
ureditev prometa na obravnavanem območju. 
V takih primerih tehnično ustreznost postavitve zapornic preveri posebna 
interdisciplinarna komisija Mestne občine Velenje. 
Mestna občina Velenje je doslej izdala pozitivno soglasje za postavitev zapornic le na 
tistih parkiriščih v etažni lastnini večstanovanjskih objektov, ki so imela dovolj veliko 
število parkirišč za vse etažne lastnike pripadajočega objekta na zemljišču v lasti 
etažnih lastnikov in ki so bila prometno-tehnično ustrezno urejena za parkiranje 
osebnih vozil kljub namestitvi zapornic oz. zapor dovozov do parkirišč. 
Odgovor so pripravili v Uradu za urejanje prostora in Službi medobčinske inšpekcije, 
redarstva in varstva okolja. 
 
7. junij 2023 
Zap. št. 13 
Član sveta Duško SUPIČ je postavil naslednje vprašanje: 
Name se obračajo občani z vprašanjem: 
Kdaj bo postavljen pitnik vode na igrišču Miha Pintar Toledo? 



Hvala za odgovor. 
ODGOVOR: 
Pitnik bo postavljen najkasneje do konca meseca julija. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
11. junij 2023 
Zap. št. 14 
Član sveta Dražan MRKONJIČ je postavil naslednje vprašanje: 
V Šaleški dolini imamo dobro pitno vodo zato dajem pobudo, za postavitev 
pitnika pri OŠ Miha Pintar Toledo. Otroci in odrasli lahko po vadbi pijejo vodo iz 
pipe, saj je boljša alternativa od ustekleničene vode. Pobudo za pitnik dajem, ker 
je na tem mestu potreben,   zaradi zelo velikega števila otrok in starejših, ki se 
ukvarjajo z športom. Hkrati pa ne povzroča odpadkov, ne obremenjuje okolja in 
bo dostopen vsem mimoidočim. 
ODGOVOR: 
Pitnik bo postavljen najkasneje do konca meseca julija. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
14. junij 2023 
Zap. št. 15 
Član sveta Jože HRIBAR je postavil naslednje vprašanje: 
Občina Velenje bo letos za urejanje, vzdrževanje in obratovanje Velenjske plaže 
namenila približno 160 tisoč evrov (približno toliko kot vsako leto). Zanima me, 
koliko se tega denarja dejansko vrne v proračun (najemnine, parkirnine, 
turistične takse). Se vložek povrne, je dobiček ali pač samo minus.  Zanima me 
tudi, ali je bil razpis za novega najemnika bara pri čolnarni. Ker na enem od 
sestankov svetniških skupin lansko leto, je bilo s strani župana rečeno, da bo 
takratni najemnik takoj ko začne delovati na novi lokaciji (kamp), lokal ob 
čolnarni dal nazaj. Da gre občini za to, da je več različnih ponudnikov, s 
konkurenčnimi (nižjimi) cenami. Na novi lokaciji že dela, razpisa pa ni bilo 
zaznati. Hvala za pisni odgovor. 
ODGOVOR: 
Mestna občina Velenje ne vlaga sredstev v razvoj turizma in ureditev Velenjske plaže 
z željo po zaslužku, temveč s ciljem razvoja turistične destinacije in ustvarjanja 
pogojev za nova delovna mesta. V letošnjem letu je Zavod za turizem Šaleške doline 
tisti, ki ima podpisane pogodbe z najemniki lesenih hišk (4), s Foodtruckom  Full 
Burger in Okrepčevalnico Cuba. Iz tega naslova pričakujemo do konca leta 2023 
prihodek v višini 16.259,16 EUR.  Do 31. 8. 2023 smo z oddajanjem posameznih con 
ustvarili prihodek v višini 20.622,13 EUR. Mestna občina Velenje je iz naslova 
parkirnin, turistične takse in najemnin v letu 2022 prejela prihodke v višini 105.840,54 
EUR (parkirnina 48.339 EUR, turistična taksa 26.726,70 EUR, najemnine 30.774,84 
EUR). Najemnik lokala ob čolnarni je na Mestno občino Velenje dne 16. 3. 2023 
naslovil vlogo za izdajo soglasja za oddajo nepremičnine v podnajem. Na podlagi 
drugega odstavka 2. člena najemniške pogodbe je bilo vlogi odobreno in lokal sedaj 
upravlja novi podnajemnik. Iz tega naslova pričakujemo v letu 2023 prihodek v višini 
9.781,57 EUR. 
Odgovor so pripravili v Zavodu za turizem Šaleške doline in Uradu za gospodarski 
razvoj in prestrukturiranje. 
 
 



10. julij 2023 
Zap. št. 16 
Član sveta Jože HRIBAR je postavil naslednje vprašanje: 
Občan je začuden in tudi razburjen; od Remšeta do Miklavca mimo Jovana (tu je 
tudi kolesarska pot), kjer kopljejo za optiko, se že več kot 10 dni prav nič ne 
dogaja. Razkopali so teren, sedaj pa ne duha ne sluha o kakšnem delavcu. Pravi 
pa, da kljub temu da na tem odseku še niso zaključili del, se že pripravljajo na 
novo razkopavanje malo nižje. Občan sprašuje, kje so delavci. Stavkajo ali je kaj 
drugega vmes. 
Seveda tudi mene zanima, zakaj nastajajo talšni zastoji pri tako enostavnem 
gradbenem delu. Kje se zatika. 
ODGOVOR: 
Posredujemo odgovor od izvajalca, tj. podjetja GPO-gradnja: »Zataknilo se je najprej 
pri vremenu. Pripraviti smo morali tudi priključke in v tem tednu izvajamo podboje pod 
cesto, kar je ključnega pomena zaradi terminsko določenih zapor in dovoljenja za 
zaporo. Poskrbeli bomo, da se do 18. 7. izvede in zaključi izkop ob kolesarski stezi.«. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
2. avgust 2023 
Zap. št. 17 
Članica sveta Veronika JUVAN je postavila naslednje vprašanje: 
Kdo je odgovoren za čiščenje kanalov in jaškov na Šenbriški cesti?  
Neočiščeni jaški povzročajo posledice poplavljanja. 
ODGOVOR: 
Gre za del ureditve odvodnjavanja vodohrana Konovo, ki je v upravljanju Komunalnega 
podjetja Velenje. Komunalno podjetje Velenje, d. o. o.,. smo o tej situaciji obvestili. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
9. avgust 2023 
Zap. št. 18 
Član sveta Jože HRIBAR je podal naslednjo pobudo: 
Naslednji sejnini se odrekam v korist žrtvam poplav. 
Pozivam tudi ostale svetnice in svetnike, da storijo isto. Sejnina sama, ni za 
svetnice in svetnike tako nujna, kot je za ljudi, ki so v poplavah izgubili vse.  
Pobuda: Predlagam tudi, da naj občina nagradi prostovoljne gasilce, ki so in še, 
pomagajo ljudem pri odpravljanju posledic poplav in deževja, sz finančnim 
bonusom. Nekateri gasilci so vzeli dopust, nekateri, ki so zasebniki, niso 
opravljali svojega dela s katerim se preživljajo, da so lahko pomagali...zato 
mislim, da bi občina morala vsakemu prostovoljnemu gasilcu dati spodobno 
finančno spodbudo, za opravljeno delo. Na gasilce lahko vedno računamo, zato 
mislim, da bi tako Občina kot župan, lahko nagradila prostovoljne gasilce. Bo 
pač kakšen koncert manj. 
 
14. avgust 2023 
Zap. št. 19 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN je podala naslednjo pobudo: 
V skladu s 17. členom Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje postavljamo 
naslednjo pisno pobudo v zvezi s pomočjo prizadetim pri odpravi posledic 
nedavne ujme - poplav in plazov - na območju Mestne občine Velenje. 



Na spletni strani MO Velenje smo v objavi z dne 8. avgusta 2023 zasledili, da so 
strokovne službe MO Velenje opravile oglede in podale prve ocene škode, ki jo 
povzročila nedavna ujma )poplave in plazovi) in prizadela ogromno škode. Kot 
izhaja iz omenjene objave je ocena na več kot 10 milijonov evrov – gre za skupno 
škodo, ki jo je ujma povzročila na cestni in komunalni infrastrukturi, 
stanovanjskih in gospodarskih objektih ter objektih v lasti MO Velenje. 
Ob tem želimo najprej pozdraviti in se iskreno zahvaliti vsem in vsakomur za vse 
dosedanje interventne aktivnosti oziroma akcije reševanja ljudi, premoženja ter 
zagotavljanja dostopnosti na našem območju. 
Svetnice in svetniki svetniške skupine SDS v Svetu MO Velenje se zavedamo, da 
le skupaj zmoremo, da je potrebno pomagati prizadetim v nedavni ujmi, zato 
naslavljamo pobudo, da se svetnice in svetniki v Svetu MO Velenje odrečejo 
sejnini v dobrodelne namene in jo namenijo za pomoč družinam v stiski. 
ODGOVOR: 
Za naslednjo sejo sveta bomo pripravili izjavo, s katero se bo vsak svetnik opredelil, 
ali se odreka sejnini in komu jo namenja. 
Odgovor so pripravili v Kabinetu župana. 
 
24. avgust 2023 
Zap. št. 20 
Član sveta Jože HRIBAR je postavil naslednje vprašanje: 
Kdo je investitor optičnega omrežja in zakaj ni bilo nobene ponudbe ali vsaj 
uradnega obvestila, da se bo optika instalirala v Črnovi in Pirešici.Občinski 
veljaki pa si zatiskajo oči, ne glede na to da vse to poteka po občinski zemlji, ter 
da je vsa cestna infrastruktura v Lazah, Vinski gori, ter drugod povsem uničena.. 
ODGOVOR: 
Investitor gradnje optičnega omrežja je RUNE Enia, d.o.o. – izvajalce je izbrala 
evropska komisija. Optično omrežje se namreč ureja v sklopu evropskega projekta 
RUNE. Projekt je prejel sredstva iz sklada Connecting Europe Broadband Fund 
(CEBF). V vsaki krajevni skupnosti je pred začetkom gradnje sestanek, ki ga 
organizirajo sami s pomočjo predstavnikov KS. S pogodbo so izvajalci zavezani, da 
ceste uredijo nazaj v prvotno stanje. Trenutno poteka vpihovanje optičnega kabla v 
cevi. Ko bodo testirali, da vse deluje, bodo izvedli tudi končno sanacijo. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
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